
P R O T O K Ó Ł Nr XXXVI/2018 

z obrad XXXVI sesji Rady Gminy Wisznice. 

 

Obrady odbyły się w dniu 5 września 2018 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w 

Wisznicach. Rozpoczęcie obrad godz. 1410, zakończenie obrad godz. 1525. Obecnych 

13radnych.  
 

Radni obecni na sesji: 

 

1. Biełuszka Krzysztof, 

2. Daniłoś Helena, 

3. Kiryczuk Janusz,  

4. Korszeń Teresa, 

5. Nuszczyk Ewa, 

6. Nuszczyk Zofia, 

7. Raczkowski Leszek, 

8. Semeniuk Andrzej, 

9. Szołucha Elżbieta, 

10. Przybysz Henryk, 

11. Wiczuk Krystyna, 

12. Izdebski Krystian, 

13. Waniewska Karolina. 

 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni:  

 

1. Chustecki Grzegorz, 

2. Jakubiuk Mariusz. 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawy organizacyjne: 

- stwierdzenie quorum, 

- przyjęcie protokołu z obrad XXXV sesji Rady Gminy. 

3. Interpelacje. 

4. Informacja Wójta Gminy o realizacji bieżących zadań, 

- odpowiedzi na interpelacje. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  na   

terenie Gminy Wisznice,  

 ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na 

terenie Gminy Wisznice, 

 zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 

 zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

6. Dyskusja nad zmianami w uchwałach: 

 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi,  



 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wisznice. 

7. Wolne wnioski.  

8. Zamknięcie obrad XXXVI sesji Rady Gminy Wisznice. 

 

 

 Punkt 1  

 

XXXVI sesję Rady Gminy Wisznice otworzyła i obradom Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk. Powitała przybyłych na dzisiejsze obrady, 

Wójta Gminy Wisznice Piotra Dragana, pracowników Urzędu Gminy oraz radnych. 

 

Punkt 2 

 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk 

stwierdziła, iż w obradach uczestniczy 13 radnych, co stanowi ustawowe quorom do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Protokół z obrad XXXV sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie.  

Wójt Gminy Wisznice Piotr Dragan zwrócił się do wysokiej rady o wprowadzenie do 

porządku obrad dodatkowej uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek 

położonych w obrębie ewidencyjnym Wisznice, Wisznice Kolonia – gmina Wisnzice. 

Zmiany w porządku obrad zostały zaopiniowane pozytywnie, wysoka rada 

jednogłośnie zadecydowała, iż dodatkowa uchwała zostanie przedstawione do uchwalenia 

jako pierwsza w porządku obrad.   

 

          Punkt 3 

Radna Helena Daniłoś wnosi wątpliwość, iż podczas wystąpienia problemów z 

przydatnością wody do spożycia pochodzącej z ujścia wody w Horodyszczu mieszkańcy 

Gminy korzystający właśnie z tej wody nie zostali prawidłowo i wyst6arczająco 

poinformowani o zaistniałym problemie. Dodatkowo Pani Helena zwróciła uwagę na brak 

porządku i czystości na przystanku w centrum Wisznic.  

Radny Andrzej Semeniuk zwrócił uwagę, iż w lasku przy zbiegu ul. Polnej i Zielonej 

w Wiszniach prawdopodobnie występuje ognisko choroby korników. Zaproponował, by 

poinformować o zdarzeniu Nadleśnictwo Romanów. Pan Andrzej dodatkowo wniósł 

interpelację o możliwość zmiany godzin oświetlenia zainstalowanego przy ww. lesie na 

całodobowe, z uwagi na fakt notorycznego podrzucania tam śmieci.  

Radny Krzysztof Biełuszka wnosi zapytanie odnośnie niedokończonej modernizacji 

ul. Granicznej w Horodyszczu. Pan Krzystof zasugerował także, by w przyszłości pochylić się 

nad pomysłem wybudowania w Horodyszczu chodnika prowadzącego na cmentarz lub 

ścieżki rowerowej w tymże kierunku.  

Radna Karolina Waniewska  podtrzymuje wątpliwość Radnej Heleny Daniłoś 

dotyczącą niewystarczającego poinformowania mieszkańców o problemie z przydatnością 

wody do spożycia pochodzącej z ujścia wody w Horodyszczu.  Radna dodatkowo wniosła 

interpelację o odstrzał bobrów na terenie Gminy. Zaproponowała również pomysły nad 

którymi chciałaby by samorząd pochylił się w przyszłości tj. ścieżka rowerowa w 

miejscowościach Ratajewicze, Dołholiska. Radna dodała również, iż otrzymuje skargi od 

mieszkańców na firmę sprzątającą rondo w Wiszniach, która kosi tam trawę po godzinie 

22:00. Jest to ogromny hałas – dodała Pani Karolina.  

 

          Punkt 4 



 

Wójt Gminy Piotr Dragan zabrał głos w sprawie interpelacji zgłoszonych na XXXV 

sesji Rady Gminy. Odniósł się do problemu przeładowanych i nie opróżnianych pojemników 

na ubrania z PCK. Zapewnił radnych, że Pan Sekretarz dzwoni do PCK uporczywie im 

przypominając o systematycznym opróżnianiu pojemników, niestety z różnym skutkiem. Pan 

Wójt przyznał, iż informacje w sprawie problemu z jakością wody w przepompowni w 

Horodyszczu nie były wystarczające, w przyszłości w takich przypadkach postaramy się by 

informacja była szerzej podana do wiadomości mieszkańców. Wójt dodał, iż woda na ta 

chwilę nadaje się do użytku, a zanieczyszczenie było w bardzo małym stopniu.   

Wójt w swoim przemówieniu doniósł się również do interpelacji złożonych na owej 

sesji. Poinformował radnych, iż Urząd co jakiś czas pisze pisma do przewoźników, by 

rozkłady jazdy w miarę możliwość były co jakiś czas aktualizowane. Nie zawsze firmy 

przewozowe nas wysłuchają – dodał. Przystanki sprząta spółka komunalna, każde dodatkowe 

zlecenie wiąże się z dodatkowymi kosztami dla urzędu, ponieważ spółka za wszystkie usługi 

wystawia fakturę VAT. W przypadku choroby  lasku, zawiadomimy leśników – dodał i 

zapewnił, iż wie o problemie podrzucania śmieci do lasu, niestety nie ma możliwości 

podłączenia jednej latarni tak by świeciła całą dobę. Odstrzał bobrów rusza 1 października br.  

Drogę Horodyszcze – Łyniew cały czas mamy w pamięci – jest to wyzwanie na 

przyszłość – zapewnił Wójt. Na godzinę koszenia trawy przy rondzie wisznickim niestety nie 

mamy wpływu. Pan Wójt dodał, iż modernizacja przedszkola przeciąga się, pojawiły się 

dodatkowe roboty budowlane. Urząd monitoruje co dziennie postępy i prace na miejscu 

budowy. Planowo klub malucha powinien ruszyć z początkiem października.  

 

 

      Punkt 5 

 

Uchwała Nr XXXVI/235/2018 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek 

położonych w obrębie ewidencyjnym Wisznice, Kolonia Wisznice – gmina Wisznice. 

Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawił  Pan Mieczysław Bajkowski – Inspektor ds. mienia 

gminnego. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXXVI/236/2018 w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych  na   terenie Gminy Wisznice. Uchwałę oraz uzasadnienie 

przedstawił  Pan Wójt Gminy Wisznice, dodał, iż we wszystkich sołectwach Gminy zostały w 

tej prawie przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami i nikt nie wniósł sprzeciwów. 

Uchwała została podjęta większością głosów „za” przy jednym głosie „wstrzymującym się” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXXVI/237/2018 w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Wisznice. Uchwałę oraz 

uzasadnienie przedstawił  Pan Wójt Gminy Wisznice, dodał, iż we wszystkich sołectwach 

Gminy zostały w tej prawie przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami i nikt nie wniósł 

sprzeciwów. Uchwała została podjęta większością głosów „za” przy jednym głosie 

„wstrzymującym się” i stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXXVI/238/2018 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawił  Pan Wójt Gminy Wisznice. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXXVI/239/2018 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawił  Pan Wójt Gminy Wisznice. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Punkt 6 



  

Dyskusję w sprawie zmian w uchwałach regulujących zasady odbioru śmieci od 

mieszkańców oraz opłat związanych z gospodarowaniem odpadami zaczęła Pani Karolina 

Waniewska zwracając uwagę na ogromny problem mieszkańców związany z odbiorem 

tekstyliów z gospodarstw domowych.  Dodała, iż wszystkie tekstylia, które są odbierane zbyt 

rzadko w dużej mierze znaleźć można niestety w lasach lub mieszkańcy próbując pozbyć się 

problemu palą tekstylia w piecach. Pani Karolina uważa, że jedynym wyjściem z sytuacji by 

pozbyć się problemu jest zwiększenie w harmonogramie odbioru odpadów komunalnych 

odbioru śmieci tekstylnych tj. starych, zużytych ubrań i butów. Dodatkowo Pani Karolina 

zauważa, iż nowy harmonogram, który tworzony jest na potrzeby przetargu powinien być już 

w grudniu rozdysponowany po miejscowościach gminnych tak, by każdy mieszkaniec zdążył 

się z nim zapoznać do stycznia, kiedy wejdzie on w życie na nowo. W roku 2018 

zdecydowanie za późno harmonogram ten został dostarczony do mieszkańców i powstał 

niepotrzebny chaos.  

Głos zabrał Radny Andrzej Semeniuk, który wniósł propozycję by zmniejszyć 

częstotliwość odbioru trawy i liści od mieszkańców a w zamian za to częściej odbierać 

tekstylia. Unikniemy dodatkowych kosztów – dodaje Pan Andrzej. W dyskusji wziął udział 

także Prezes Gminnego Zakłądu Komunalnego – Leszek Dragan, który zabrał głos w sprawie 

i wyjaśnił, iż zielona frakcja czyli liscie i trawa są na zgłoszenie, mieszkańcy wszystkich 

miejscowości gminnych mogą telefonicznie zgłosić potrzebę oddania zielonej trakcji. 

Najwięcej liści i traw zostaje odbieranych z Wisznic i Wygody.  

Radny Krystian Izdebski wnosi pytanie o ilość odbieranych gabarytów. Pan Leszek 

Dragan wyjaśnił, iż gabaryty mieszkańcy oddają do PSZOKu samodzielnie i we własnym 

zakresie w ogromnych ilościach, natomiast harmonogram zakłada odbiór gabarytów od 

mieszkańców 2 razy w roku.  

Kończąc dyskusję radni jednogłośnie podjęli decyzję o zmianach w aktualnym 

harmonogramie odbioru odpadów komunalnych. Decyzją wysokiej rady zostaną zamienione 

dwa odbiory od mieszkańców wszystkich miejscowości gminnych frakcji zielonej na dwa 

dodatkowe odbiory frakcji tekstyliów.  

 

  Punkt 7 

 

Radny Leszek Raczkowski wnosi wniosek o wycinkę zakrzewienia przy wyjeździe z 

ul. Ogrodowej przy Liceum Ogólnokształcącym w Wisznicach.  

 

   

 

Punkt 8 

 

  W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 1525  Przewodnicząca Rady 

Gminy Ewa Nuszczyk zamknęła XXXVI sesję Rady Gminy Wisznice.  

 

Prot. Ewa Jarosławska - Popielewicz 


